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2003:14 Interpellation av Sten Nordin (m) om 

kringfartsleder under mandatperioden 
 
 
Borgarrådet Annika Billström har talat om att ett försök med trängselavgifter 
ska införas så fort som möjligt.  
 Varken gatu- och fastighetskontoret eller kommunstyrelsen har intill idag 
den 26 februari 2003, inte fått några som helst riktlinjer eller information om 
vad som ska göras inför införandet av trängselavgifter. Den referensgrupp som 
Annika Billström utlovat har inte ens blivit kallad till möte.  
 Införandet av trängselavgifter ser delar av den röd-gröna majoriteten som 
ett sätt att slippa bygga fler vägar och då främst kringfartsleder. 
Trafiksituationen i Stockholm är inte ett problem främst i innerstaden där 
majoriteten vill införa trängselavgifter, utan i regionen.  
 Trafiken över Saltsjö-Mälarsnittet, d v s Centralbron och Essingeleden 
ökade med 30% under åren 1980-2000, samtidigt som trafiken i innerstaden 
inte ökat på flera decennier.  
 Mot bakgrund av ovan ställer jag följande fråga till ansvarigt borgarråd: 

Avser borgarrådet att driva frågan om byggandet av kringfartsleder 
under den här mandatperioden även om trängselavgifter införs? 

 
Stockholm den 26 februari 2003 
 

Sten Nordin 
 


